



SPEAKER'S AWARD FOR YOUTH WRITERS



PRIX DU PRÉSIDENT POUR LES JEUNES ÉCRIVAINS

CALLING ALL YOUNG WRITERS!

The Speaker's Award for Youth Writers invites Ontario youth in grades 7-12 to submit their short stories and personal essays to this writing contest. Original fiction and non-fiction submissions are welcome.

WHO CAN APPLY?

Ontario residents in grades 7-12 can apply. A winner from each of the following three grade categories will be chosen:
grades 7-8, grades 9-10, and grades 11-12.

WHAT DO WINNERS RECEIVE?

Winners will be announced at an awards ceremony at the Legislative Building in Toronto. They will receive a monetary prize and have their work published on the Legislative Assembly of Ontario website.

FOR MORE INFORMATION AND TO APPLY

www.ola.org/en/visit-learn/programs/speakers-award-youth-writers

**Online applications will be accepted until
May 5th, 2024.**

APPEL A TOUS LES AUTEURS EN HERBE!

Les élèves de la 7^e à la 12^e année de l'Ontario sont invités à soumettre leurs nouvelles et leurs dissertations dans le cadre du Prix du président pour les jeunes écrivains. Les textes de fiction et les textes documentaires originaux sont acceptés.

QUI PEUT POSTULER?

Les élèves de la 7^e à la 12^e année qui résident en Ontario. Un gagnant sera choisi dans chacune des catégories suivantes :
7^e et 8^e années, 9^e et 10^e années, et 11^e et 12^e années.

EN QUOI CONSISTENT LES PRIX?

Tous les participants seront invités à la cérémonie de remise des prix, qui aura lieu à l'édifice législatif à Toronto. Les gagnants recevront un prix en argent, et leurs textes seront publiés sur le site Web de l'Assemblée législative de l'Ontario.

POUR PLUS D'INFORMATIONS ET POUR POSTULER

www.ola.org/fr/visiter-apprendre/programmes/prix-president-pour-jeunes-ecrivains

**Les demandes sont acceptées en ligne
jusqu'au 5 mai 2024.**